
Mestské zastupiteľstvo v Stráţskom 

 

 

 

 

Z á p i s n i c a 

z riadneho zasadnutia Mestského zastupiteľstva 

v Strážskom  

konaného dňa 11. marca 2010 

 

 

Prítomní:                  Mgr. Kamil Hajdučko, Martin Šuľak, Mgr. Anna Babjaková,  

                                    Magdaléna Juhásová, Ján Tejgi, Ing. Dušan Cacara, MUDr. Dana 

                                    Jurečková, Ing. Viera Venglarčíková, PhDr. Liduška Bušaničová,  

                                    Ing. Jozef Dvorščák, Neprítomná : Ing. Lýdia Harmanová 

 

Návrhová komisia:  Mgr. Kamil Hajdučko, Martin Šuľak, Ján Tejgi   

                                   Hlasovanie: Za : Ján Tejgi, Martin Šuľak, Mgr. Kamil Hajdučko,   

                                   MUDr. Dana Jurečková, Mgr. Anna Babjaková, Ing. Viera  

                                   Venglarčíková, PhDr. Liduška Bušaničová, Ing. Jozef Dvorščák,  

                                   Neprítomní : Ing. Lýdia Harmanová, Magdaléna Juhásová, Ing. Dušan  

                                   Cacara                                

 

Overovatelia:          Mgr. Kamil Hajdučko, Martin Šuľak 

                                  Hlasovanie: Za : Ján Tejgi, Martin Šuľak, Mgr. Kamil Hajdučko,   

                                  MUDr. Dana Jurečková, Mgr. Anna Babjaková, Ing. Viera  

                                  Venglarčíková, PhDr. Liduška Bušaničová, Ing. Jozef Dvorščák,  

                                   Neprítomní : Ing. Lýdia Harmanová, Magdaléna Juhásová, Ing. Dušan  

                                   Cacara                                

 

                                                                  

Zapisovateľka:         Jana Balická 

 

 

O t v o r e n i e 

 

Riadne zasadnutie Mestského zastupiteľstva otvoril o 14,30 hodine a viedol Ing. Vladimír 

Dunajčák, ktorý privítal poslancov a ostatných prítomných.  
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P r o g r a m : 

1.    Otvorenie 

2.    Voľba návrhovej komisie a overovateľov 

3.    Schválenie programu zasadnutia MsZ 

4.    Kontrola plnenia uznesení   

5.    Riešenie pripomienok zo zasadnutí MsZ 

6.    Návrh na likvidáciu záväzkov obytného domu Chemik 

7.    Návrh organizačnej štruktúry MsPS mesta Stráţske 

8.    Správa hlavného kontrolóra mesta Stráţske o kontrole výdavkov na jednorazové dávky  

       sociálnej pomoci v roku 2009      

9.    Návrh rozpočtu mesta Stráţske na roky 2010 - 2012 

10.  Informácie zo zasadnutí komisií 

11.  Interpelácie poslancov 

12.  Diskusia 

13.  Záver 

 

Primátor navrhol presunúť bod č. 7 - Návrh organizačnej štruktúry MsPS mesta Stráţske na 

najbliţšie zasadnutie MsZ. 

 

Hlasovanie za schválenie programu :  

       Za : Martin Šuľak, Mgr. Kamil Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, Mgr. Anna Babjaková, 

Ján Tejgi, Ing. Viera Venglarčíková, PhDr. Liduška Bušaničová, Ing. Jozef Dvorčák 

      Neprítomní : Ing. Lýdia Harmanová, Magdaléna Juhásová, Ing. Dušan Cacara 

 

K bodu č. 4 : Kontrola plnenia uznesení 

 

Primátor – úlohy z uznesenia č. 174/2010 – termíny splnenia trvajú. 

Úloha uzatvoriť nájomnú zmluvu na prenájom časti pozemku na parc. 2476/4 v k. ú. Vinné 

za rok 2009 a na rok 2010 do termínu odstránenia, resp. odpredaja chatiek – termín trvá, ale 

treba rozhodnúť, či má význam dať vypracovať znalecký posudok na odpredaj chatiek, alebo 

chatky radšej vyradiť, pretoţe sú v katastrofálnom stave. 

Mgr. Babjaková – nedajú sa niektoré časti ešte vyuţiť ? 

p. Šuľak – p. Ihnát vykonal kontrolu, kde bolo zistené, ţe sú ešte v horšom stave ako sme si 

mysleli. Na základe tejto kontroly doporučujem ich fyzickú likvidáciu s tým, aby sa niektoré 

vnútorné vybavenie ešte vyuţilo.  

Primátor – teda berieme na vedomie, ţe chatky vyradíme. 

 

Úloha vyţiadať právne stanovisko k moţnosti zmien nájomných zmlúv týkajúcich sa 
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doplnenia o ďalšieho nájomcu počas prenájmu  ( Ing. Kovaľ, Ilčišin )  

Podľa vyjadrenia právnika je to moţné s podmienkou, ţe v prípade skončenia nájomnej 

zmluvy pre Ing. Eugena Kovaľa končí nájomná zmluva aj pre Ing. Miroslava Macejka, ak 

MsZ nerozhodne inak. 

 

Hlasovanie za schválenie : 

Pristúpenie k nájomnej zmluve č. 285/09 zo dňa 18.07.2009 pre Ing. Miroslava Macejka 

s podmienkou, že v prípade skončenia nájomnej zmluvy pre Ing. Eugena Kovaľa končí 

nájomná zmluva aj pre Ing. Miroslava Macejka, ak MsZ nerozhodne inak. Obidvaja 

zodpovedajú za záväzky vzniknuté v nájomnej zmluve spoločne a nerozdielne a ostatné 

podmienky nájomnej zmluvy zostávajú nezmenené. 

Za : Martin Šuľak, Mgr. Kamil Hajdučko, Ján Tejgi, MUDr. Dana Jurečková, Ing. Jozef 

Dvorščák, PhDr. Liduška Bušaničová, Zdržal sa : Ing. Viera Venglarčíková, Proti : Mgr. 

Anna Babjaková, Neprítomní : Ing. Lýdia Harmanová, Magdaléna Juhásová, Ing. Dušan 

Cacara 

 

Čo sa týka ţiadosti o zmenu nájomcu Cukráreň Cyprián – sladký svet a na firmu BIPP - 

Podľa vyjadrenia právnika je to moţné, ale s tým, ţe to bude posúdené ako prípad hodný 

osobitného zreteľa v zmysle § 9a ods. 9 písm. c). 

Najprv je potrebné zrušiť terajšiu zmluvu o prenájme a potom hlasovať za schválenie novej 

zmluvy na prenájom týchto priestorov. 

Hlasovanie za zrušenie nájomnej zmluvy č. 281/09 o nájme nebytových priestorov zo dňa 

01.06.2009 a za schválenie prenájmu : 

Ako prípad hodný osobitného zreteľa v zmysle § 9a ods. 9 písm. c ) z dôvodu potreby 

zachovania poskytovaných služieb a obsadenia predmetného priestoru v OD Laborec 

prenajíma sa predmetný priestor o výmere 113,57 m² pre BIPP s.r.o., Družstevná 504, 

Strážske zastúpenú Beátou Ilčišinovou za účelom prevádzkovania „Cukráreň – Pizzéria “: 

Za : Martin Šuľak, Mgr. Kamil Hajdučko, Ján Tejgi, MUDr. Dana Jurečková, Ing. Jozef 

Dvorščák, PhDr. Liduška Bušaničová, Ing. Viera Venglarčíková, Mgr. Anna Babjaková, 

Neprítomní : Ing. Lýdia Harmanová, Magdaléna Juhásová, Ing. Dušan Cacara 

 

Úloha vypracovať zásady odmeňovania poslancov MsZ v Stráţskom a zástupcu primátora 

mesta Stráţske. 
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Písomný materiál mali poslanci k dispozícii doma, úvodný komentár mala spracovateľka 

PhDr. Bušaničová. 

MUDr. Jurečková – páči sa mi tento materiál, nemám ţiadne výhrady k nemu. 

Ing. Dvorščák – je to dobre vypracovaný materiál, hoci navrhované výšky odmien sú podľa 

mňa vysoké, ale aj tak nemením svoje stanovisko, ţe poslanci by nemali mať ţiadne odmeny, 

je to choré, ţe si sami navrhujú a schvaľujú odmeny. Finančné prostriedky, ktoré mi boli 

poukázané aj napriek tomu, ţe som bol proti týmto odmenám, som pouţil pre potreby mesta 

a poukázal som ich tým, ktorí boli na ne odkázaní. 

 

Hlasovanie za schválenie : 

Za : Martin Šuľak, Mgr. Kamil Hajdučko, Ján Tejgi, MUDr. Dana Jurečková, PhDr. Liduška 

Bušaničová, Ing. Viera Venglarčíková, Mgr. Anna Babjaková, Proti : Ing. Jozef Dvorščák, 

Neprítomní : Ing. Lýdia Harmanová, Magdaléna Juhásová, Ing. Dušan Cacara 

 

Primátor – ohľadom výmeny priestorov v budove MsÚ pre SLSP – boli tu ich zástupcovia, 

ktorí nakoniec nemali záujem o nové priestory. 

Kontrolu plnenia uznesení MsZ berie na vedomie. 

 

K bodu č. 5 : Riešenie pripomienok zo zasadnutí MsZ 

 

Primátor – dostali sme pozvánku do Bulharska od druţobného mesta Dolna Banya na ich 

oslavy, treba sa k tomu vyjadriť.  

Bc. A. Jurečková informovala o moţnosti cestovania lietadlom s finančným vyjadrením. 

Podľa porovnania nákladov na cestu autom, ktorú sme uţ absolvovali minulého roku 

s nákladmi, ktoré by vznikli na cestu lietadlom, vychádzajú ešte niţšie náklady pri leteckej 

preprave. 

 

Hlasovanie za schválenie služobnej cesty do Bulharskej republiky do mesta Dolna Banya  v 

počte 4 osôb : 

 Za : Martin Šuľak, Mgr. Kamil Hajdučko, Ján Tejgi, MUDr. Dana Jurečková, PhDr. 

Liduška Bušaničová, Ing. Viera Venglarčíková, Mgr. Anna Babjaková, Ing. Jozef Dvorščák, 

Neprítomní : Ing. Lýdia Harmanová, Magdaléna Juhásová, Ing. Dušan Cacara 

Primátor – pripomienka Ing. Venglarčíkovej ohľadom problémov s kanalizáciou pred 

obytnými blokmi Mierová 629 – vieme, ţe je to dlhodobý problém, v poslednom čase boli 
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vykonané určité ďalšie kroky, ktoré dúfam, ţe prispejú k čím skoršiemu vyriešeniu tejto 

záleţitosti.  

Pripomienka p. Juhásovej ohľadom vysokej hlučnosti z Pizzérie Letízia – MsP má príkaz 

kontrolovať, či sú počas zábavných podujatí po 22. hod. uzatvorené dvere a okná. 

Pripomienka k slabému osvetleniu pri zdravotnom stredisku – musíme počkať, kým bude 

schválený projekt na rekonštrukciu verejného osvetlenie v celom meste. 

Pripomienka k parkovaniu áut pri zdravotnom stredisku - 

p. Roman – je to potrebné riešiť napr. vyhradeným parkovaním, je to v kompetencii 

vlastníkov pozemku. 

Primátor informuje - 

Pripomienka Mgr. Babjakovej k web stránke mesta ohľadom ceny Monografie mesta, ţe nie 

je uvedená v eurách – je to uţ aktualizované. 

Pripomienka k vodeniu psov rómskymi deťmi ku ZŠ pred vyučovaním  

p. Roman – táto záleţitosť je uţ vyriešená, takţe nie je potrebné aby sa MsP presúvala od 

kriţovatky, kde je určite viac potrebná ako pri budove ZŠ. 

Pripomienka k zdrţiavaniu Rómov pri vyplácaní sociálnych dávok pred Domom kultúry 

a pred OD Laborec -  

p. Roman – upozorňujeme ich, ale aby sa mohol tento priestupok postihovať, je potrebné 

prijať príslušné VZN.  

Primátor - 

Pripomienka k doplneniu činnosti športových klubov na web stránke mesta – 

Pokiaľ sa jedná o doplnenie činnosti, je to uţ čiastočne doplnené. 

Pripomienka MUDr. Jurečkovej doplniť fotogalériu na web stránke mesta - pre fotogalériu 

nie sú zatiaľ vhodné aktuálne fotografie. 

Pripomienka p. Tejgiho k vrakom v meste –  

p. Roman – boli 4 vraky áut, ale zostal uţ len jeden, pokiaľ má niekto vedomosť o nejakom 

ďalšom, nech to oznámi. 

 

Riešenie pripomienok berie MsZ na vedomie. 

 

K bodu č. 6 : Návrh na likvidáciu záväzkov obytného domu Chemik 

 

Písomný materiál mali poslanci k dispozícii doma.  

Primátor - keďţe tu zatiaľ nie je prítomný predseda finančnej komisie Ing. Cacara, nie je 

známe jeho stanovisko. Bol návrh na odpredaj pohľadávok, Domspráv sa takouto činnosťou 

nezaoberá, sú na to iné organizácie, museli by sme na to urobiť výberové konanie. Pokiaľ sa 

jedná o stanovisko právnika, je moţné likvidáciu záväzkov v prospech Domsprávu vykonať, 

pokiaľ sa jedná o výšku vyrovnania, je potrebné vyjadrenie ekonomického oddelenia. Prvá 
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vec je schváliť záväzok, a potom uloţiť úlohu na uskutočnenie verejného obstarávania na 

predaj pohľadávok. 

Tejgi – keď sme predávali Chemik, povedali sme, ţe časť získaných prostriedkov pouţijeme 

na zaplatenie dlhu neplatičov pre Domspráv. 

MUDr. Jurečková – je potrebné spraviť výberové konanie na predaj pohľadávok. 

 

Hlasovanie za schválenie úhrady záväzkov voči dodávateľovi tepla a teplej úžitkovej vody – 

Domspráv s. r. o byty, teplo a iné služby za obdobie 12/2007 až 9/2009 v bytovom dome 

Chemik vo výške 74 927,83 € z rezervného fondu : 

Za : Martin Šuľak, Mgr. Kamil Hajdučko, Ján Tejgi, MUDr. Dana Jurečková, PhDr. Liduška 

Bušaničová, Ing. Viera Venglarčíková, Magdaléna Juhásová, Zdržal sa : Mgr. Anna 

Babjaková, Proti : Ing. Jozef Dvorščák, Neprítomní : Ing. Lýdia Harmanová, Ing. Dušan 

Cacara 

 

K bodu č. 8 : Správa hlavného kontrolóra mesta Strážske o kontrole výdavkov na 

jednorazové dávky sociálnej pomoci v roku 2009 

 

Písomný materiál mali poslanci k dispozícii doma. 

 

Správu hlavného kontrolóra mesta Stráţske o kontrole výdavkov na jednorazové dávky 

sociálnej pomoci v roku 2009 MsZ berie na vedomie bez pripomienok. 

 

K bodu č. 9 : Návrh rozpočtu mesta Strážske na roky 2010 – 2012 

 

Písomný materiál mali poslanci k dispozícii doma. Úvodné slovo mala spracovateľka tohto 

materiálu Ing. Lecáková. 

 

Ing. Cacara – finančná komisia doporučuje schváliť tento návrh rozpočtu. 

Ing. Marko, hlavný kontrolór doporučil schváliť tento návrh rozpočtu, ktorý je v súlade so 

zákonom. 

MUDr. Jurečková – navrhované reprezentačné pre primátora by malo byť vyššie ako pre 

prednostu MsÚ. 

PhDr. Bušaničová – nie je mi jasné v časti Mestská polícia poplatky, poloţka 637, aké sú to 

poplatky. 

Ing. Lecáková – sú to poplatky v zmysle zákona. 

PhDr. Bušaničová – vieme v akom stave sú autá na MsÚ, v rozpočte máme značné náklady 
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na ich údrţbu, my nie sme schopní kúpiť radšej nové auto na leasing, ide aj o bezpečnosť pri 

pouţívaní týchto starých áut. 

Primátor – treba sa pozrieť na skutočnosť, aké boli náklady na údrţbu, keď budeme mať 

záverečný účet mesta, potom sa môţeme k tomu vrátiť a diskutovať. 

PhDr. Bušaničová – budova MsÚ je vo veľmi zlom stave, z roka na rok ostávajú 

neodstránené závady, rozbité okná, prasknutá stena a pod. Je potrebné vyčleniť na tento účel 

dostatočné mnoţstvo finančných prostriedkov a investovať do opráv budovy MsÚ. Poskytli 

sme príspevky na opravy cirkevných budov, nie som proti tomu, pretoţe bolo potrebné riešiť 

havarijné stavy týchto budov, avšak treba nájsť prostriedky na to, aby aj budova MsÚ bola na 

takej úrovni ako má byť. 

p. Tejgi – súhlasím s p. Bušaničovou, ţe je potrebné zakúpiť nové auto, pretoţe tieto staré uţ 

majú svoje odbehané, taktieţ sme poskytli príspevky cirkvám na opravu budov, ale je 

potrebné, aby sme neodkladali z roka na rok opravu budovy MsÚ. Je tu aj únik tepla 

z budovy, čiţe vyššie náklady na prevádzkovanie. Je potrebné rozprávať so zástupcami 

športových oddielov, krátiť príspevky pre nich a zamerať sa na podporu dvoch, troch športov 

ako je futbal, beţecký oddiel a ešte niekoho a obmedziť príspevky aspoň na 1- 2 roky pre 

ostatných. 

MUDr. Jurečková – uvedomujem si, ţe sme ešte stále vo finančnej kríze, ale aby sa aj zeleň 

v našom meste zmenila, nielen stále tzv. šmerdzušky, ale aj skultúrniť prostredie inými 

kvetmi. Súhlasím s rekonštrukciou budovy MsÚ, mal by to byť reprezentačný priestor, 

prispôsobiť sa európskej únii a ostatným mestám. 

Mgr. Hajdučko – chýbajú mi podrobnejšie informácie o plánovaných nákladoch pre 

športoviská v meste. 

Primátor – najväčšie náklady sú uvedené v kapitálových výdavkoch, z ktorých by mali byť 

realizované investičné akcie mesta, avšak na splnenie všetkých nie je dostatočné mnoţstvo 

prostriedkov, preto je potrebné vybrať a rozhodnúť, čo je pre mesto dôleţitejšie. Pokiaľ ide 

o budovu MsÚ, verím, ţe získame na jej opravu prostriedky naviac. 

p. Tejgi – keby nenastali problémy s financovaním prác naviac pri rekonštrukcii ZŠ, mohli by 

sme za tie milióny urobiť niečo iné. 

Mgr. Babjaková – o tom sa dopredu nevedelo, čo sa počas rekonštrukcie zistilo, robili to 

odborníci. Budeme si vytýkať, ţe na rekonštrukciu ZŠ sme museli dať nejaké peniaze naviac, 

ale ţe na Chemiku sú 2 mil. nedoplatku to nás neštve a o tom bez problémov budeme 

hlasovať. 

Prednosta – pokiaľ sa týka prác naviac, boli odborné stavebné dozory, ktorí doloţili 

oprávnené náklady. 

PhDr. Bušaničová – myslím si, ţe ak firma robí zákazku za 40 mil. mala by tie drobné práce 

naviac financovať v rámci tejto zákazky. 

Ing. Lecáková – rozpočet je moţné podľa potreby upravovať. 
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Ing. Marko – štát zákonom o rozpočtoch obcí a miest sa snaţí, aby tieto rozpočty boli 

zodpovedajúce finančným potrebám obcí a miest, preto je nutné takýto model programového 

rozpočtu vypracovať. 

Primátor navrhol na str. 2 – interné sluţby, také úpravy, aby boli k dispozícii finančné 

prostriedky na opravu budovy MsÚ.  

 

Hlasovanie za schválenie Rozpočtu Mesta Strážske na rok 2010 ako vyrovnaný v príjmovej 

a výdavkovej časti rozpočtu a výdavkovej časti rozpočtu vo výške : 

 

   

 

3 344 876,00 € 

Bežný 

rozpočet:   

      Príjmová časť rozpočtu 

   

2 570 912,00 € 

Výdavková časť rozpočtu              

  

2 442 754,00 € 

Prebytok beţného 

rozpočtu 

   

128 158,00 € 

        Kapitálový rozpočet: 

     Príjmová časť rozpočtu 

   

655 367,00 € 

Výdavková časť rozpočtu               

  

815 063,00 € 

Schodok kapitálového 

rozpočtu 

   

-159 696,00 € 

        Finančné 

operácie: 

      Príjmová časť rozpočtu 

   

118 597,00 € 

Výdavková časť rozpočtu               

  

87 059,00 € 

Prebytok finančné 

operácie  

   

31 538,00 € 

        
Za : Martin Šuľak, Mgr. Kamil Hajdučko, Ján Tejgi, MUDr. Dana Jurečková, PhDr. Liduška 

Bušaničová, Ing. Viera Venglarčíková, Magdaléna Juhásová, Mgr. Anna Babjaková, Ing. 

Dušan Cacara, Zdržal sa : Ing. Jozef Dvorščák, Neprítomní : Ing. Lýdia Harmanová 

 

MsZ berie na vedomie : 

Rozpočet Mesta Strážske na roky 2011 až 2012 ako vyrovnaný v príjmovej  

 a výdavkovej časti rozpočtu vo 

výške: 
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rok 2011 

    

2 766 223,00 € 

Bežný 

rozpočet:   

      Príjmová časť rozpočtu 

   

2 764 623,00 € 

Výdavková časť rozpočtu              

  

2 589 164,00 € 

Prebytok beţného 

rozpočtu 

   

175 459,00 € 

        Kapitálový rozpočet: 

     Príjmová časť rozpočtu 

   

1 600,00 € 

Výdavková časť rozpočtu               

  

90 000,00 € 

Schodok kapitálového 

rozpočtu 

   

-88 400,00 € 

        Finančné 

operácie: 

      Príjmová časť rozpočtu 

   

0,00 € 

Výdavková časť rozpočtu               

  

87 059,00 € 

Schodok finančné 

operácie  

   

-87 059,00 € 

        rok 2012 

    

2 888 427,00 € 

Bežný 

rozpočet:   

      Príjmová časť rozpočtu 

   

2 887 427,00 € 

Výdavková časť rozpočtu              

  

2 706 368,00 € 

Prebytok beţného 

rozpočtu 

   

181 059,00 € 

        Kapitálový rozpočet: 

     Príjmová časť rozpočtu 

   

1 000,00 € 

Výdavková časť rozpočtu               

  

95 000,00 € 

Schodok kapitálového 

rozpočtu 

   

-94 000,00 € 

        Finančné 

operácie: 

      Príjmová časť rozpočtu 

   

0,00 € 

Výdavková časť rozpočtu               

  

87 059,00 € 
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Schodok finančné 

operácie  

 

   

-87 059,00 € 

 

MsZ berie na vedomie stanovisko hlavného kontrolóra mesta Strážske k návrhu 

rozpočtu mesta Strážske na rok 2010, viacročného rozpočtu na roky 2010 – 2012 

a k návrhu programového rozpočtu. 

 
      

K bodu č. 10 : Informácie zo zasadnutí komisií 

 

Športová komisia – informuje Mgr. Hajdučko 

 

Nový návrh rozdelenia dotácie pre  rok 2010. Sumu 25 000 EUR rozdelila komisia pre 

jednotlivé oddiely. 5 000 €  20 %  primátor mesta Ing. Vladimír Dunajčák. 

Rozpis rozpočtu pre športové oddiely na rok 2010 v sume 20000 €. Postup  prerozdelenia  

čiastky 1 411 €  sa postupovalo podľa percentného podielu  úhrnných  súm.  

 

Ţiadosť p. Stacha  – rybárske preteky- posúdenie Ing. Dunajčáka z rezervy primátora výška  

                              500 € 

Ţiadosť p. Sisáka – XI. ročník Memoriálu Mareka Ohradzanského  - posúdenie    

                                Ing. Dunajčáka z rezervy primátora výška 170 € 

 

Ţiadosť p. Lipovského V. – štart na majstrovstvá Európy v meste Nyíregyháza v Maďarsku  

výška  290 € na jednotlivca – posúdenie Ing. Dunajčáka z rezervy primátora   

 

Predseda športovej komisie Mgr. Hajdučko Kamil po rozhovore na komisii sa kvôli 

opodstatneným  naráţkam  vzdáva funkcie predsedu . 

P. Roman sa vyjadril ku športovým oddielom a k prezentovaní členov oddielov v rámci mesta 

Stráţske.   

Bola zaslaná ţiadosť na Mestský podnik sluţieb o opravu dverí v telocvični, ktorá je v správe 

Mestského podniku sluţieb.   

 

Diskusia : 

p. Tejgi – myslím si, ţe športová komisia pod vedením predsedu Mgr. Hajdučka doteraz 

pracovala dobre, nedochádzalo k nejakým nekalým praktikám pri rozdeľovaní finančných 

prostriedkov z rozpočtu mesta a ja nebudem hlasovať za jeho zrušenie z funkcie predsedu 
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komisie. Pokiaľ sa týka príspevku pre p. Stacha na rybárske preteky,  je to prehnaná 

poţiadavka, jedná sa iba o nákup krmiva pre ryby. Čo sa týka p. Lipovského, jedná sa 

o reprezentáciu mesta na medzinárodných beţeckých pretekoch, toto treba podporiť. Keďţe 

je nedostatok finančných prostriedkov, navrhujem krátiť o 50 % dotácie pre oddiely 

volejbalový, kolkársky, kulturistický a turistický. Ich činnosť je veľmi málo viditeľná, nie sú 

podrobné informácie pri vyhodnotení, na čo boli pouţité dotácie. 

Bc. A. Jurečková – čo sa týka poţiadavky p. Stacha, minulého roku na identickú akciu bolo 

potrebné iba 5 000,- Sk. Vyúčtovania jednotlivých športových oddielov za rok 2009 zatiaľ 

nemám k dispozícii. 

MUDr. Jurečková – existuje záväzný predpis ako a dokedy majú byť tieto vyúčtovania 

vykonané, pokiaľ niektoré oddiely nedodrţujú stanovené termíny, treba ich za to sankciovať. 

Čo sa týka navrhovaného krátenia dotácií, neviem sa k tomu vyjadriť, mali by sa podporovať 

aj ţenské športy. Predseda športovej komisie podľa môjho názoru robí svoju prácu dobre, 

a nemal by sa na základe nejakých naráţok vzdať funkcie. 

p. Roman – hovorilo sa tu aj o mne, a nie pekné veci, preto musím na to reagovať. Náš pán 

predseda vie, ţe som na neho ani nenadával, ale sme jednali na komisii tak, ako sa má, to 

znamená,  riešili sme veci, ktoré riešia aj iné komisie. Samozrejme pri takýchto riešeniach sa 

vyskytnú aj emócie, zvlášť, keď sa niekto cíti ukrivdený. Podľa mňa, ale aj iných členov 

komisie si myslíme, ţe futbal je uprednostňovaný na úkor ostatných športov. Nesedíme len 

na futbalovej komisii, ale na športovej komisii. 

Mgr. Hajdučko podotkol, ţe kaţdý kto je členom športového klubu, musí to mať 

dokladované, čo v prípade kulturistického oddielu to tak nie je. 

MUDr. Jurečková – navrhujem, aby referent, ktorý ma na starosti všetky tieto veci 

v spolupráci s hlavným kontrolórom vykonali kontrolu zúčtovania za minulý rok. 

Ing. Marko – existuje VZN o poskytovaní dotácie športovým oddielom, kde sú presne 

stanovené podmienky poskytovania príspevkov. Pokiaľ nie sú zo strany oddielov splnené, 

netreba ich od oddielov vyţadovať, ale neposkytnúť im ďalšie dotácie. 

p. Tejgi – nehovoril som o vylúčení športov, ale len o krátení príspevkov, pretoţe je zlá 

finančná situácia. Čo sa týka kontroly členstva jednotlivých oddielov, je potrebné to urobiť, 

pretoţe oddiely vykazujú aj takých členov, ktorí prakticky ani členmi nie sú. 

Ing. Cacara – bude predloţený záverečný účet mesta, kde bude aj vyúčtovanie športových 

oddielov, preto nie je dôvod na uloţenie úlohy v tomto smere. Čo sa týka kontroly členstva, 

myslím si, ţe keď turisti vytiahnu na Krivošťanku alebo na Brekov 300 ľudí v rámci 100 

jarných kilometrov, urobia pre rozvoj športu v meste viac ako keď futbalisti budú mať na 

tribúne 300 divákov na zápase. 

 

Hlasovanie za schválenie úlohy referentovi školstva, kultúry a  športu a predsedovi športovej 

komisie vykonať revíziu športových oddielov – registráciu členov, financovanie : 
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Z : v texte     T : do najbližšieho zasadnutia MsZ 

Za : Martin Šuľak, Mgr. Kamil Hajdučko, Ján Tejgi, MUDr. Dana Jurečková, PhDr. Liduška 

Bušaničová, Ing. Viera Venglarčíková, Magdaléna Juhásová, Mgr. Anna Babjaková,  Ing. 

Jozef Dvorščák, Proti : Ing. Dušan Cacara, Neprítomní : Ing. Lýdia Harmanová 

 

Hlasovanie za schválenie dotácie pre p. Vladislava Lipovského na štart na ME v Maďarskej 

republike  vo výške 290 € :  

Za : Martin Šuľak, Mgr. Kamil Hajdučko, Ján Tejgi, MUDr. Dana Jurečková, PhDr. Liduška 

Bušaničová, Ing. Viera Venglarčíková, Magdaléna Juhásová, Mgr. Anna Babjaková, Ing. 

Dušan Cacara, Ing. Jozef Dvorščák, Neprítomní : Ing. Lýdia Harmanová 

 

Mgr. Hajdučko – vzdávam sa funkcie predsedu športovej komisie. 

 

Hlasovanie za návrh Mgr. Hajdučka : 

ZA : Mgr. Kamil Hajdučko 

 

Hlasovanie za schválenie dotácie v súlade s VZN č. 2/2005 pre :  

Futbalový oddiel             10799   €         

Volejbalový oddiel            1765  €         

Turistický oddiel               1650   €        

Bežecký oddiel                  1940   €        

Kolkársky oddiel               1999   €        

Cykloturistický oddiel         301   € 

Kulturistický oddiel           1545   €         

 

Za : Martin Šuľak, Mgr. Kamil Hajdučko, Ján Tejgi, MUDr. Dana Jurečková, PhDr. Liduška 

Bušaničová, Ing. Viera Venglarčíková, Magdaléna Juhásová, Mgr. Anna Babjaková, Ing. 

Dušan Cacara, Ing. Jozef Dvorščák, Neprítomní : Ing. Lýdia Harmanová 

 

 

Obchodno – podnikateľská komisia – informuje p. Tejgi 

 

Ţiadosť TEREVA, spol. s.r.o., Terebeššy Štefan, Brezová 218, 072 22 Stráţske  o prenájom 

nebytových priestorov o rozlohe cca 13 m
2
 v OD Laborec na poschodí č. dverí 9 za účelom 

zriadenia kancelárie na podnikanie - komisia doporučuje. 

 

 



- 13 - 

Hlasovanie za schválenie :  

Za : Martin Šuľak, Mgr. Kamil Hajdučko, Ján Tejgi, MUDr. Dana Jurečková, PhDr. Liduška 

Bušaničová, Ing. Viera Venglarčíková, Magdaléna Juhásová, Mgr. Anna Babjaková, Ing. 

Dušan Cacara, Ing. Jozef Dvorščák, Neprítomní : Ing. Lýdia Harmanová 

 

Ţiadosť Slovenského zväzu chovateľov poštových holubov, ZO Stráţske o pridelenie 

náhradných priestorov pre chovateľov poštových holubov, ZO Stráţske v priestoroch 

poţiarnej zbrojnice na dobu do 30.09.2010 - komisia doporučuje upresniť, aké priestory. 

p. Šuľak – jedná sa o vonkajšie priestory – časť dvora a o 1 miestnosť, ktorá má samostatný 

vchod. 

  

Hlasovanie za schválenie : 

Za : Martin Šuľak, Mgr. Kamil Hajdučko, Ján Tejgi, MUDr. Dana Jurečková, PhDr. Liduška 

Bušaničová, Ing. Viera Venglarčíková, Magdaléna Juhásová, Mgr. Anna Babjaková, Ing. 

Dušan Cacara, Ing. Jozef Dvorščák, Neprítomní : Ing. Lýdia Harmanová 

 

Ţiadosť Stanislav a Magdaléna Juhásovi, Kasárenská 736, 072 22 Stráţske o odkúpenie 

pozemku pod garáţou parc. č. 411/6 za OD Laborec - komisia doporučuje predať pozemok, 

táto ţiadosť bude prejednaná aţ keď ţiadateľ bude mať list vlastníctva od stavby. 

 

Ţiadosť SBK, s.r.o., B. Němcovej 1, 093 01 Vranov nad Topľou o odkúpenie mestskej 

pivnice v Stráţskom, nachádzajúcej sa na parc. č. 87 o výmere 36 m
2 

- komisia nedoporučuje 

predať. 

 

Ţiadosť Východoslovenská distribučná, a.s., Mlynská 31, 042 91 Košice o odkúpenie 

pozemku pod trafostanicou a zriadenie vecného bremena na trasu káblov pre stavbu 

„Krivošťany – úprava trafostanice TS 0455-0001“. Ţiadosť uţ raz bola s tým, ţe mali 

schválenú nájomnú zmluvu bez odkúpenia a bez vecného bremena. Teraz ţiadajú odkúpenie 

pozemku alebo doplnenie do predmetnej  nájomnej zmluvy bod o uzavretí kúpnej zmluvy 

a zmluvy na vecné bremeno - komisia doporučuje vedeniu mesta zaujať stanovisko 

k predmetnej veci. 

 

Hlasovanie za schválenie prenájmu pozemku pod trafostanicou s predkupným právom na 

pozemok pod trafostanicou a so zriadením vecného bremena na trasu káblov pre stavbu  

„ Krivošťany – úprava trafostanice TS 0455-0001“ po skolaudovaní pre Východoslovenskú 

distribučnú, a.s., Mlynská 31, 042 91 Košice  
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Za : Martin Šuľak, Mgr. Kamil Hajdučko, Ján Tejgi, MUDr. Dana Jurečková, PhDr. Liduška 

Bušaničová, Ing. Viera Venglarčíková, Magdaléna Juhásová, Mgr. Anna Babjaková, Ing. 

Dušan Cacara, Ing. Jozef Dvorščák, Neprítomní : Ing. Lýdia Harmanová 

 

Oznámenie Peter Keil - PEGAS, 072 23 Staré 237 o tom, ţe dňa 02.03.2010 bola druhá 

kontrola Regionálnej veterinárnej a potravinovej správy Michalovce vo veľkosklade 

alkoholických a nealkoholických nápojov, ktorý prevádzkuje v kryte CO.  Strop nie 

opravený, opäť hrozí pokuta a uzatvorenie prevádzky. Ţiadosť o kompenzáciu doplnil 

a doniesol Rozhodnutie Regionálnej veterinárnej a potravinovej správy Michalovce.   

- komisia doporučuje kompenzáciu. Strecha bude opravená, keď bude priaznivé počasie. 

 

Ţiadosť Ing. Jozef Kuruc, Dlhá 567/73,  089 01 Svidník o poskytnutie  priestorov na 

prezentáciu zdravotníckych výrobkov firmy E.B.C. Pribliţný čas vykonávania prezentácie by 

bol od 15. hod. do 17.00 hod. Termín deň a hodinu upresním vopred. 

- komisia doporučuje vyuţiť viacúčelovú sálu. 

 

Ţiadosť Prodom Izol, s.r.o., Druţstevná 785, Stráţske v zastúpení Tibor Drotár ţiada 

o prenájom nebytového priestoru v Poţiarnej zbrojnice cca 140,70 m
2
 po prevádzke Tibor 

Drotár BADRO za účelom presťahovania prevádzky Prodom Izol – stavebniny z dôvodu, ţe 

schody, ktoré vedú do predajne sú veľmi nepraktické a nebezpečné pre zákazníkov. Druhým 

dôvodom je to, ţe na prevádzku BADRO v poţiarnej zbrojnici nepotrebuje taký veľký 

priestor. A tento priestor by vyuţil pre stavebniny - komisia doporučuje. 

 

P. Tibor Drotár BADRO ţiada o ukončenie  prevádzky zbrojnica cca 140,70 m
2
  a zároveň 

ţiada o prenájom nebytového priestoru pre firmu Tibor Drotár BADRO cca 16 m
2
  po 

prevádzke Drotárová Ľubica, ktorá končí prenájom v poţiarnej zbrojnici k 31.03.2010.  

 - komisia berie na vedomie ukončenie prevádzky a doporučuje prenájom. 

 

O slovo poţiadal p. Drotár, ktoré mu poslanci hlasovaním udelili. 

P. Drotár v stručnosti vysvetlil dôvody zmeny a spôsob vyuţitia týchto priestorov. 

Ing. Marko vysvetlil o aké zmeny prenajatých priestorov sa jedná. 

Hlasovanie za : 

- zrušenie zmluvy č. 75/99 o nájme nebytových priestorov zo dňa 14.09.1999 :      

- schválenie prenájmu nebytového priestoru pre Prodom Izol – stavebniny, Tibor Drotár, 

Družstevná 785, Strážske v Požiarnej zbrojnici o rozlohe cca 140,70 m² za účelom prevádzky 

stavebniny :                                                                                                                                                                           
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- zrušenie zmluvy č. 124/2001 o nájme nebytových priestorov zo dňa 29.11.2001: 

- zrušenie zmluvy č. 214/05 o nájme nebytových priestorov zo dňa 11.05.2005 : 

- schválenie prenájmu nebytového priestoru pre firmu Tibor Drotár BADRO, Nad Laborcom 

1770/6, Michalovce v požiarnej zbrojnici o rozlohe cca 16 m² za účelom pokračovania vo 

výrobe, inštalácie, opravy elektr. strojov, opravy mer. a reg. techniky. 

  

Za : Martin Šuľak, Mgr. Kamil Hajdučko, Ján Tejgi, MUDr. Dana Jurečková, PhDr. Liduška 

Bušaničová, Ing. Viera Venglarčíková, Magdaléna Juhásová, Mgr. Anna Babjaková, Ing. 

Dušan Cacara, Ing. Jozef Dvorščák, Neprítomní : Ing. Lýdia Harmanová 

 

Ţiadosť - Martin Hajdučko, Jahodná 518/1, Stráţske, návrh na technologické zjednotenie 

okien z dôvodu toho, ţe okná navrhované na západnej a severnej strane sa technologicky 

o rozmeroch 180 cm nedajú vyrobiť. Prípustná výška na vyklápanie okien je 150 cm. Z tohto 

dôvodu navrhuje, aby sa okná na severnej a západnej strane technologicky zjednotili 

s oknami na východnej strane - komisia doporučuje technologické zjednotenie okien  a ďalej 

postupovať v zmysle Zásad hospodárenia s majetkom mesta. 

 

Komisia sociálnej pomoci a zdravotníctva – informuje MUDr. Jurečková 

 

Bernátová Denisa – ţiadosť prejednávaná na minulej komisii. Doloţila rozhodnutia z úradu 

práce: o zastavení príspevkov a poskytnutí dávky, o zastavení dávky, o poskytnutí dávky. 

Komisia doporučuje schváliť jednorazovú sociálnu dávku vo výške do 49,79 Eur. 

 

Hlasovanie za schválenie : 

Za : Martin Šuľak, Mgr. Kamil Hajdučko, Ján Tejgi, MUDr. Dana Jurečková, PhDr. Liduška 

Bušaničová, Ing. Viera Venglarčíková, Magdaléna Juhásová, Mgr. Anna Babjaková, Ing. 

Dušan Cacara, Ing. Jozef Dvorščák, Neprítomní : Ing. Lýdia Harmanová 

 

Lassáková Eva -  ţiadosť o jednorazovú dávku z dôvodu, ţe príjem jej nepostačuje na 

výdavky spojené s ubytovaním,  stravovaním a na maloletého syna  v sume 100 Eur. Podľa 

VZN o jednorazových dávkach má nárok len na 59,79 Eur. Ţiadosť je neúplná – chýbajú 

doklady o výške a úhrade platieb súvisiacich s uţívaním bytu. Komisia ţiadosť nedoporučuje 

schváliť.  
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Finančná komisia – informuje Ing. Cacara 

 

Komisia bola oboznámená s návrhom rozpočtu  na roky 2010-2012. K zmenám,  ktoré nastali 

od posledného návrhu nemala pripomienky. Do návrhu rozpočtu boli zapracované zmeny 

tykajúce sa príjmov z Výnosu dane z príjmov, prenesený výkon štátnej správy priamo 

naviazané na výdavkovú časť rozpočtu, ako aj  účelová dotácia určená na financovanie 

beţných výdavkov z titulu výpadku dane z príjmov fyzických osôb z roku 2009 vo výške  

84 961 €. Zúčtovanie tejto dotácie je do konca mesiaca marec 2010. Týmito prostriedkami sú 

kryté výdavky na práce pri rekonštrukcií ZŠ. 

Komisia doporučuje MsZ predloţený návrh rozpočtu vo formáte finančnom, ako aj 

programovom schváliť. 

Informácia o stave záväzkov a pohľadávok pri správe bytov a nebytových prostriedkov. 

- úhrada záväzkov zo zdrojov za odpredaj Chemika  - záväzky  za dodané teplo obdobie 

12/2007 aţ 9/2009 vo výške  2 257 276,- Sk   74 927,83 €. 

Komisia neprijala jednoznačné stanovisko. Názor jednotlivých členov k danej  problematike: 

Predseda komisie  Ing. Cacara : Jedná sa o záväzok za odber energií likvidáciou, záväzku sa 

zastupiteľstvo nemusí zaoberať. Spôsob úhrady záväzku a poţiadavka dodávateľa energie 

/Teplo/v zmysle zákona. 

Záväzok  mesta je z dôvodu neplatičov /bývalých nájomníkov/ na Chemiku a pohľadávky 

voči nájomníkom sú vymáhané formou exekúcií.  

Ing. Lýdia Harmanová : Aká je reálnosť vymoţenia pohľadávok a kedy?  Či je oprávnený 

správca  vymáhať pohľadávky.  

Časť neplatičov/ dlţníkov z Chemika /sú nájomníkmi mestských nájomných bytov  na ul. 

Laboreckej. 

P. Marta Sabadošová - jedná sa o tých istých dlţníkov, s ktorými boli problémy aj pri 

stravovaní detí v ŠJ pri ZŠ. 

Ţiadosť  ŠJ pri ZŠ o finančné prostriedky na zakúpenie cukrárenskej pece, respektíve 

konvektomat. Komisia posúdila predloţenú poţiadavku a odporúča : Predloţiť na zasadnutie 

MsZ   analýzu a ponuky. Poskytnúť prostriedky na zakúpenie zariadenia do výšky 11000 €  

jednorazovo z navrhovanej sumy rozpočtu  na rok 2010  / 47129 € /: Prevádzkové 

financovanie vo výške  36 129 € zabezpečovať mesačne vo výške 1/12. 

   

O slovo poţiadal riaditeľ ZŠ Mgr. Polák, ktoré mu poslanci hlasovaním udelili. 
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Mgr. Polák informoval o štyroch cenových ponukách na nákup konvektomatu.  

MUDr. Jurečková – je to investícia, ktorá by mala vydrţať na dlhé obdobie, preto by sa malo 

vybrať zariadenie na zodpovedajúcej technickej úrovni, hoci by to bolo aj trochu drahšie. 

p. Tejgi – nech p. riaditeľ postupuje podľa schváleného rozpočtu, ktorý má, nie ţe potom 

bude ţiadať navýšenie o túto sumu, za ktorú kúpi konvektomat. 

Mgr. Polák – za minulý rok sme mali krátené finančné prostriedky o 9 000 €, ktoré sme 

nečerpali s tým, ţe sa pouţijú na nákup konvektomatu v tomto roku. Finančné prostriedky, 

ktoré sa nám teraz schvaľujú nám nepostačujú ani na tarifné platy a nie ţe by som ešte z nich 

zobral 15 000 € na nákup konvektomatu. 

Ing. Cacara – pokiaľ to nie je súrne, stačí sa k tomu vrátiť pri záverečnom účte mesta, ale 

pokiaľ je to naliehavé, tak je potrebné jednorazovo uvoľniť navrhnutú čiastku na nákup 

konvektomatu. 

 

Hlasovanie za schválenie finančných prostriedkov pre Školskú jedáleň pri Základnej škole 

Strážske na zakúpenie konvektomatu maximálne do výšky 16 000 € v rámci schváleného 

rozpočtu : 

Za : Martin Šuľak, Mgr. Kamil Hajdučko, Ján Tejgi, MUDr. Dana Jurečková, PhDr. Liduška 

Bušaničová, Ing. Viera Venglarčíková, Magdaléna Juhásová, Mgr. Anna Babjaková, Ing. 

Dušan Cacara, Ing. Jozef Dvorščák, Neprítomní : Ing. Lýdia Harmanová 

 

Ţiadosť p. Martina Hajdučka o výmenu okien a vchodových dverí. 

Komisia odporúča  postupovať  v zmysle nájomnej zmluvy a zásad hospodárenia nakladania 

s majetkom mesta. 

Komisia sa oboznámila s poţiadavkami na príspevok  a odročila ich pre jednanie aţ po 

schválení rozpočtu na rok 2010.  

Ţiadosti: OZ Straţčanský úsmev Stráţske      166 € 

                 ZO SZPB Stráţske                         99,58 € 

Ţiadosti na odkúpenie pozemkov a objektov mesta:  

Komisia zobrala na vedomie informáciu o schválenom odpredaji pozemku na rokovaní MsZ 

dňa 18.02.2010 pre p. Zubkovú Katarínu / pozemok pod garáţou /  

Ţiadosť Stanislav a Magdaléna Juhásoví Stráţske / pozemok pod garáţou/. Komisia 

odporúča  postupovať v zmysle právnych predpisov.  

Ţiadosť:  Mgr. Vladimír Gajdoš Stráţske pozemok  na ul. Laboreckej.  



- 18 - 

Komisia neodporúča pozemok odpredať. 

Ţiadosť SBK  s.r.o. Vranov nad Topľou o odkúpenie  mestskej pivnice.  

Komisia neodporúča pivnicu  odpredať. 

Komisia obdrţala ţiadosť športovej komisie o príspevok na opravu kolkárne / podlaha /, ako 

aj dvere v telocvični.  Odporúča riešiť túto poţiadavku so správcom majetku MsPS Stráţske. 

Komisií bola doručené oznámenie  p. Petra Keila  o závadách na prenajatom majetku  

/ zatekanie strechy/ a s tým súvisiace problémy/ Záznam o kontrole  regionálnej veterinárnej 

a potravinovej správy Michalovce /. Komisia odporúča odstrániť závadu na objekte. 

 

Komisia výstavby a ÚP – informuje Ing. Venglarčíková 

 

Komisia vzala na vedomie informáciu o plnení úloh z predošlého zasadnutia komisie. Úlohy 

boli splnené.  

Komisii bola podaná ústna informácia o výsledku podaných ţiadosti o finančné prostriedky 

na investičné akcie z EÚ :  

- Hala separovaný zber, podpísaná zmluva, prebieha VO, predpoklad realizácie v 04/2010.  

- Zlepšenie kvality ovzdušia (nákup čistiacej techniky), podaná ţiadosť je schválená vo 

výške nenávratného finančného príspevku 1 303 158,28 EUR. 

- Rozšírenie stokovej siete, podaná ţiadosť doteraz neschválená. 

- Modernizácia verejného osvetlenia, podaná ţiadosť doteraz neschválená. 

Dotácie:  Kamerový systém, podaná ţiadosť doteraz neschválená. 

 

Komisia zobrala na vedomie ústnu informáciu o postupe prípravy stavebných pozemkov 

v lokalite IBV Sever. Je potrebné zabezpečiť geometrický plán pre účely majetkovo právneho 

vysporiadania pozemkov a vybratia pôdy z poľnohospodárskeho pôdneho fondu. Následne na 

to zabezpečiť projektovú dokumentáciu na inţinierske siete novej IBV a prekládky 

jestvujúcich inţinierskych sietí (vodovod, plynovod, elektro rozvod).    

   

Komisia po prerokovaní ţiadosti Východoslovenskej distribučnej, a.s. Košice v zastúpení 

Ing. Stanislav Počuch, Miškovecká 6, Košice ohľadom odkúpenia pozemku pod trafostanicou 

a zriadenie vecného bremena na trasu káblov pre stavbu „ Krivošťany – úprava trafostanice 

TS 0455-0001“ doporučuje uzatvorenie nájomnej zmluvy na predmetné pozemky s tým, ţe 

po skolaudovaní stavby bude pozemok pod trafostanicou odpredaný a na pozemky pod trasou 

káblov bude zriadené vecné bremeno za úhradu. 
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Komisia prerokovala ţiadosť o odpredaj pozemku na parcele číslo 411/6, o výmere 19 m²  

pre Ing. Stanislava Juhása a manţ. Magdalénu Juhásovú rod. Gerovú, Kasárenská 736, 

Stráţske, na ktorej ţiadatelia majú postavenú garáţ. Komisia doporučuje odpredaj pozemku 

za cenu 4,5 EUR za 1 m² a náklady spojené s prevodom. 

 

Komisia prerokovala ţiadosť SBK, s.r.o., B. Nemcovej 1, 093 01 Vranov n/T o odkúpenie 

mestskej pivnice v Stráţskom na parcele č. 87 o výmere 360 m².  Na prenájom pivnice je 

uzatvorená nájomná zmluva s SBK, s.r.o. do 30.9.2027. Komisia nedoporučuje odpredaj 

pivnice.  

Komisii bola predloţená projektová dokumentácia pre stavebné konanie stavby „Čerpacia 

stanica motorových palív “, ktorej investorom je p. Juraj Totík, Gaštanová 79, Humenné. 

Stavba je umiestnená na parcelách 1828/3, 1828/4 a 1829 k. ú. Stráţske, na pozemkoch po 

asanovanej čerpacej stanici Slovnaftu. Komisia doporučuje vydanie stavebného povolenia pre 

realizáciu predmetnej stavby. 

Komisii bol predloţený p. Petrom Keilom zápis z úradnej kontroly zo strany Regionálnej 

veterinárnej a potravinovej správy Michalovce na prevádzke veľkoskladu PEGAS. Bolo 

zistené, ţe nedošlo k odstráneniu zatekania strechy do predajne a skladu po prvej kontrole 

a hrozí, ţe predajňa bude uzatvorená. Komisia doporučuje urýchlenú opravu strechy zo strany 

prenajímateľa. 

Komisii bola predloţená ţiadosť p. Tomáša Babjáka ohľadom opravy vyasfaltovanej plochy 

pred garáţami na ul. Druţstevnej. Komisia ţiadosť prerokuje  na najbliţšom zasadnutí po 

predchádzajúcej obhliadke. 

Komisia prerokovala ţiadosť p. Martina Hajdučka o technologické zjednotenie okien zo 

západnej a severnej časti objektu jedálne s oknami na východnej strane. K technologickému 

zjednoteniu nie sú námietky. Komisia opätovne doporučuje výmenu okien, dverí a súhlasí 

s realizáciou prác. Pre zápočet účelne vynaloţených nákladov do nájomného postupovať 

v zmysle schválených zásad o hospodárení s majetkom mesta. 

                                                                                                                                                                 

K bodu č. 11 – 12 : Interpelácie poslancov, diskusia 

  

p. Tejgi – urobiť prieskum miestnych komunikácií v meste, kde sú výtlky a čím skôr ich 

opraviť, aby sme nemuseli hradiť škody na autách, ktoré by z tohto titulu vznikli. 

- upozorňoval som na to aj primátora, ţe na ul. Laboreckej v tej novej bytovke je natiahnutý 

elektrický kábel z jedného bytu do druhého. 

Primátor – kábel bol po našom zásahu zlikvidovaný, na druhý deň bol uţ znovu natiahnutý. 

Nejedná sa o kradnutie elektrického prúdu, ale o porušenie bezpečnostných predpisov. 

p. Tejgi - po diskotékach sú poškodené dopravné značky, je treba robiť všetko pre kamerový 

systém 
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primátor – vieme o tom, avšak musíme stanoviť priority, pretoţe finančné prostriedky na 

všetko nemáme. 

p. Tejgi – na ul. Krivošťanskej sa prepadáva nový chodník, taktieţ treba zasypať väčšie diery 

v priestore medzi chodníkom a cestou. 

Primátor – uplatnili sme reklamáciu na odstránenie tejto závady. 

 

Mgr. Hajdučko – bude výberové konanie na riaditeľa MsPS ? 

Primátor - bude najneskôr vyhlásené do utorka budúceho týţdňa. 

 

MUDr. Jurečková – upozorniť nájomníkov na rozpadnuté schody pri obchodoch na terase. 

Keďţe vţdy po diskotékach sú vyvrátené kvetináče a odpadkové koše a pod., netreba 

odkladať zakúpenie kamerového systému, pretoţe bezpečnosť obyvateľov je prioritná. 

Doporučujem vrátiť sa k pravidelnému vydávaniu novín Naše mesto 1x mesačne. 

Na ul. Pod hradom sú tieţ výtlky, uţ minulého roku bolo sľúbené, ţe budú odstránené, ale 

vraj z technických dôvodov to nebolo moţné, preto by bolo potrebné to urobiť čím skôr. 

Pri ceste na ţelezničnú stanicu v noci je veľmi slabé osvetlenie. 

Vo viacúčelovej sále je potrebné aspoň vymeniť veľmi starý koberec, vymaľovať. 

 

PhDr. Bušaničová – na hlavnej kriţovatke opraviť diery smerom Stráţske – Michalovce, 

najlepšie by bolo, keby bol urobený nový koberec. 

 

Mgr. Babjaková – pri zostavovaní novín Naše mesto v poslednom období je problém s tým, 

ţe Mgr. Hordošová je dlhodobo práceneschopná a komunikácia s ňou je ťaţká. Nechcem to 

veľmi rozoberať, ale v marcovom čísle vyšli články z obdobia Vianoc a v decembrovom čísle 

bolo veľa gramatických chýb. Za obsahovú stránku novín zodpovedá redaktorka. Neviem, 

ako to poriešime s ďalším vydávaním novín. Na poslednej Redakčnej rade som chcela 

odstúpiť z funkcie, pretoţe sa nechcem hanbiť za takéto noviny. Z jej strany je arogantné 

vystupovanie. 

MUDr. Jurečková – myslím si, ţe noviny by mali vychádzať mesačne a nemali by prejsť na 

čierno bielu úpravu, pri porovnaní s novinami Michalovčan, sú podľa mňa naše na vyššej 

úrovni, pravopisné chyby sa dajú odstrániť prostredníctvom počítača. 

Zároveň navrhla, čo by mali naše noviny obsahovať na základe poznatkov z novín 

Michalovčan. 

PhDr. Bušaničová – keďţe sa jedná o moju dcéru, chcem na to reagovať. Všetko, čo ona 

urobí je pre teba zlé. Aj napriek tomu, ţe je dlhodobo práceneschopná a má váţne zdravotné 

problémy, snaţí sa naďalej pripravovať noviny. 

 

Po vyjadreniach Ing. Kačura, Bc. A. Jurečkovej, členov Redakčnej rady, p. Tejgiho, Ing. 



- 21 - 

Marka, PhDr. Bušaničovej, Mgr. Babjakovej, MUDr. Jurečkovej, Ing. Cacara, p. Šuľaka 

k tejto problematike bolo doporučené, aby Redakčná rada urobila analýzu a stanovila ďalší 

postup pri zostavovaní novín Naše mesto a informovala o tom na najbliţšom zasadnutí MsZ.  

 

P. Juhásová – na ul. Krivošťanskej je autobusová zastávka v dezolátnom stave. 

Primátor – bude to riešené v rámci výmeny všetkých autobusových zastávok z projektu MAS  

Duša, najnutnejšiu opravu vykoná MsPS.   

 

Ing. Venglarčíková – navrhujem za člena komisie výstavby a ÚP Ing. Miloša Kiţíka. 

 

Hlasovanie za schválenie člena komisie výstavby a ÚP Ing. Miloša Kižíka : 

Za : Martin Šuľak, Mgr. Kamil Hajdučko, Ján Tejgi, MUDr. Dana Jurečková, PhDr. Liduška 

Bušaničová, Ing. Viera Venglarčíková, Magdaléna Juhásová, Mgr. Anna Babjaková, Ing. 

Dušan Cacara, Ing. Jozef Dvorščák, Neprítomní : Ing. Lýdia Harmanová 

Primátor informoval o tom, ţe prebieha výberové konanie na dodávateľa pre Halu – 

separovaný zber odpadov a o pridelení finančných prostriedkov v sume 1 303 158,28 € na 

čistiacu techniku v rámci projektu Zlepšenie kvality ovzdušia v meste Stráţske, na nákup 5 

áut pre Technické sluţby. 

 

 

U z n e s e n i e   a    z á v e r   č .  1 7 5 / 2 0 1 0 

 

 

Záver rokovania urobil primátor, poďakoval prítomným za účasť a rokovanie o 18,15 hod. 

ukončil. 

 

 

 

 

 

Ing. Miroslav Kačur          Ing. Vladimír Dunajčák 

     prednosta MsÚ                  primátor mesta 

 

 

 

 

Overovatelia:      Mgr. Kamil Hajdučko           Martin Šuľak    


